
   

Stouby GIF 
Referat fra Generalforsamling 2017 

 

Sted:  Stouby Multihus 

Dato:  Onsdag den 22. november 2017 kl. 19.30 

 
Formand Jan Rosenmaj Pedersen startede med at byde velkommen. 

Der var 14 fremmødte inkl. udvalgene. 

 
Pkt. 1: Valg af dirigent 

 

Ole Lyse blev foreslået og valgt. 

 

Dirigenten fastslog at generalforsamlingen er lovligt indkaldt, gyldig og beslutningsdygtig. 

 

Dagsorden blev godkendt.  

 

Pkt. 2: Bestyrelsens beretning 

 

Formandens beretning er vedlagt som bilag nr. 1  

 

 Udvalgenes beretning 

 

Kajakfællesskab (Trine) 

 

Udvalgsformandens beretning er vedlagt som bilag nr. 2 

 

Gymnastik: (Lisbeth)  

 

Udvalgsformandens beretning er vedlagt som bilag nr. 3 

 

Fodbold: (Torsten) 

 

Udvalgsformandens beretning er vedlagt som bilag nr. 4 

 

Badminton: (Erling)  

 

Udvalgsformandens beretning er vedlagt som bilag nr. 5 

 

Tennis: (Svend Erik Dam Nielsen) 

 

Afdelingen ligger i dvale og der foreligger ikke nogen beretning. 

 

Bordtennis: (Poul Erik) 

 

Udvalgsformandens beretning er vedlagt som bilag nr. 6 



   

 

 

Motion: (Klaus H.) 

 

Udvalgsformandens beretning er vedlagt som bilag nr. 7 

 

Pkt. 3: Regnskab 

 

Regnskabet er vedlagt som bilag nr. 8  

 

Regnskabet blev gennemgået og enstemmigt godkendt. 

 

Pkt. 4: Indkomne forslag 

 

Ingen indkomne forslag. 

 

Pkt. 5: Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 

På valg: Maria Nedergaard Sahl, Hans Jørn Sørensen og Michael Drost-Hansen – Alle modtager 

genvalg. 

Alle er genvalgt. 

 

Pkt. 6: Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 

 

På valg: Mette Lyse Pedersen og Kim Uldal - begge modtager genvalg. 

Begge er genvalgt 

 

Pkt. 7: Valg af revisor og revisorsuppleant 

 

På valg Erik Pedersen (revisor) og Hanne Rosenmaj som suppleant. Begge modtager genvalg. 

Begge er genvalgt. 

 

Pkt. 8: Eventuelt 

Sommerfest afholdes igen i 2018 i uge 24. 

Der orienteres desuden om arbejdet omkring forbedring af lysforholdene på fodboldbanerne.  

 

Torsten uddelte årets lederpokal til Jørgen Fisker. 

 

Formanden afsluttede og takkede for pænt fremmøde. 

 

Halfestudvalget er blevet kontaktet af Multihusbestyrelsen og er blevet bedt om at fejre Multihusets 

10 års jubilæum. Der er booket musik og Caféen står for maden. 

 

Stouby d. 22. november 2017 

Lisbeth Risager Thomsen 


